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Abstract (en)
The frame has an insulating glass (20) including two inner and outer glass substrates (21, 23) spaced by a spacer arranged at periphery of the glass
substrates for arranging a gas gap (25) between the glass substrates. The glass has an oblong section (4) forming a support for an articulation unit
(3) of the frame. The support section is arranged between the glass substrates at an edge of the glass and opposite to the gas gap with respect to
the spacer. The support section is arranged along a side of the glass. The articulation unit is cooperated with the support section.

Abstract (fr)
Ouvrant vitré (1) pour enceinte climatique comportant un vitrage (20) comprenant au moins deux substrats verriers (21,23) espacés par au moins
un espaceur (24) agencé à la périphérie des substrats verriers pour ménager au moins une lame de gaz (25) entre lesdits substrats, et au moins un
profilé oblong (4) formant un support pour des moyens d'articulation (3) de l'ouvrant, caractérisé en ce que le profilé support (4) est inséré entre les
deux substrats verriers, à proximité du bord du vitrage et à l'opposé de la lame de gaz par rapport à l'espaceur.
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